
 

 

MOTION   

  MINSKNING AV REGION GÄVLEBORGS ADMINISTRATIVA ÖVERBYGGNAD 

 

Region Gävleborg har liksom andra regioner en stor administration och den är dold i de stora 
budgetposterna vilket gör det svår att få inblick i. 

Hur stor del kan detta röra sig om? Ja, det är ju svårt att få fram siffror men enligt ledning och 
verksamhetsstöd omsatte tidigare loven 1 miljard kr. Kan man minska denna kostnad genom denna 
översyn så kan det frigöra resurser till sjukvården. 

Sjukvårdspartiet vil därför att man ser över den interna administrationen och målet ska vara att minska 
administrationen med 10 % under en period av fem år. 

Detta ska ske genom att man går igenom hela Region Gävleborgs centrala administration med målet att  
effektivisera och minska kostnaderna med 2 % år. 

Detta bör vara genomfört och följas av Regionstyrelsen och sedan slutligen redovisas till 
regionfullmäktige senast 2026, gärna med årliga uppföljningar. 

Sjukvårdspartiet vill med bestämdhet hävda att den digitala utvecklingen och nya digitala lösningar gör 
att man absolut kan dra ner på vissa administrativa tjänster. 

Det ska ju då vara på områden som inte berör sjukvårdens arbete.  

Sjukvårdspartiet föreslår därför regionfullmäktige besluta:   

att regionstyrelsen får i uppdrag att göra en översyn av administrationen i region Gävleborg med syfte 
att hitta effektiviseringar på 2% årligen under fem år. 

att regionstyrelsen får i uppdrag att hitta effektiviseringar som ej gör att sjukvården blir drabbad. 

att de besparingar som görs förs över i en sjukvårdsutvecklingsfond för att kunna genomföra satsningar 
på sjukvården. 

att regionstyrelsen redovisar till fullmäktige årligen tills man når målet om 10 % effektivisering av 

administrationen i Region Gävleborg. 

Henrik Olofsson Sjukvårdspartiet Gävleborg 



 


